
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 4. april 2025 
Kl. 14.30 til 16.30 hos Ingemarie Frejavej 57 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Hjørdis, Lillian, Ingemarie og Inge Lise 
 Afbud: Ingen afbud 
 
 
Dagsorden:  
Referat fra sidste møde godkendt. 
 
Formanden har ordet. 
Poul Erik og Erik har her i vinter beskåret alle vores æbletræer på fællesarealet mod 
Markvej. Vi har ikke haft problemer med sne på lofterne, da vejret har været ret 
mildt. Den 23/4 kl. 9 afholdes der afdelingstjek mellem bestyrelsen og Lejerbo. 
Tilstede fra Lejerbo vil være Henrik og Erik.  
 
1. Siden sidst (bordet rundt) 

Intet at berette 

2. Møde med organisationsbestyrelsen  
Dette møde erstatter Formandsmødet, der normalt afholdes i april måned. Alle 
bestyrelsesmedlemmer var inviteret. Desværre fik vi afslag fra Lejerbo at have 
suppleanter med, hvilket var en fejl. Vi havde dog Hjørdis med, da Ingemarie var 
blevet forhindret. Tilstede var 6 bestyrelsesmedlemmer fra 
organisationsbestyrelsen og bestyrelsesmedlemmer fra afd. 287-1, Junoparken i 
Mou og vores afdeling. På mødet blev vi orienteret om organisationsbestyrelsens 
arbejde og hvordan, vi i afdelingsbestyrelserne kan få hjælp derfra. 
 

3. Fællesarealet 
Er der er nogle af planterne på fællesarealet, der er gået ud, skal der købes nye. 
Flagstangen bliver snarligt lagt ned med henblik på fjernelse af alger. Ny flagsnor 
bliver sat på. Erik hjælper med dette. Vi ønsker os en regnvandstønde i år. Beslag 
til parasol skal tjekkes, om det skal udskiftes. 
 

4. Arrangementer 2025 
Alt afhængig af vejr kunne vi godt tænke os en grill-komsammen med 
efterfølgende kaffe - evt. på sammenskuds basis. 
 

5. Eventuelt 
Intet at berette 
 
 
 

6. Næste møde – 2. kvartal 2025 

 Dato: 27/5-2025  Tidspunkt: 14.30-16.30   Sted: Lillian, Frejavej 55 

Frejavej 


